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Directeur Willie Dekens is positief gestemd over de markt en de positie en de kansen voor Nicovij’s
ondernemers. Voorheen snuffelde de organisatie wel eens aan die van Ferney. Daar is niets concreets
uitgekomen, maar Dekens staat wel open voor samenwerking. “Niets concreets. Denk aan een ondernemer
van ons die er een hout- of bouwhandel bij begint. Of andersom een keten van houthandels die een shop-in-
shop wil op het gebied van ijzerwaren en gereedschappen. Met 300 tot 400 m2 ben je compleet.” Moet je niet
kiezen tussen de consument of de professional dan? “Nee hoor, wij kunnen het allebei. Bij veel leden zie je de
combi goed floreren. Naar Enorm zie je veel zzp’ers toetrekken en andersom wordt de drempel van veel
Profnorm-groothandels voor consumenten steeds lager. Zoals gezegd, kiezen kan niet meer. De klant wil alles.
En wij kunnen hem daar veel van bieden.”

Zie het complete interview met Nicovij-directeur Willie Dekens.

Marc Nelissen
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